
Protokół nr 16/20 
Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w  dniu 20 stycznia 2020 r. 

 

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników i zastępców wydziałów oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca 
komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2020 r. o godz. 
16:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili 
rozpoczęcia obrad obecnych było 6 członków komisji. (obecność członków komisji wg listy 
obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). W obradach nie uczestniczyły radne 
Małgorzata Lipczyńska, Elżbieta Kozakiewicz. Poinformowała, że obrady komisji są 
prawomocne. Posiedzenie odbyło się w sali obrad Urzędu Miasta pokój 229.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla; 
2. Krzysztof Mirecki – radca prawny; 
3. Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
 Socjalnych i Zdrowia;  
4. Aleksy Ptaszyński - komendant Straży Miejskiej; 
5. Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
 w Kędzierzynie-Koźlu; 
6. Agata Morkis – zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
 w Kędzierzynie-Koźlu; 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 14/19 z dnia 5 grudnia 2019 r. oraz 15/19 z dnia 16 grudnia 
2019 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia miasta Kędzierzyn-Koźle 
do Sieci Miast i Gmin Przyjaznych Starzeniu tworzonej przez Światową Organizację 
Zdrowia. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
Ochrony na lata 2020-2022 (wprowadza się załącznik nr 9). 

6. Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas 
nieoznaczony (wniosek nr PMS.7142.5.16.2019). 

7. Wniosek o wskazanie lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu 
(wniosek nr PMS.7143.1.47.2015). 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 



Ad 2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 
proponowanego porządku obrad, wpłynęły:  
1) Informacja Straży Miejskiej dotycząca opieki na osobami bezdomnymi w okresie zimowym 
- temat wynika z planu pracy. 
2) Informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej dotycząca opieki na osobami 
bezdomnymi w okresie zimowym - temat wynika z planu pracy. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zaproponowała wprowadzenie   
ww. informacji, do porządku obrad przez głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie rozszerzonego porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir 
Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Hanna Białas 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podała pod głosowanie przyjęcie 
poszerzonego porządku obrad.  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska 
 
porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu nr 14/19 z dnia 5 grudnia 2019 r. oraz 15/19 z dnia 16 grudnia 
 2019 r. 
4. Informacja Straży Miejskiej dotycząca opieki na osobami bezdomnymi w okresie 
 zimowym - temat wynika z planu pracy. 



5. Informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej dotycząca opieki na  osobami 
 bezdomnymi w okresie zimowym - temat wynika z planu pracy. 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia miasta Kędzierzyn-Koźle do 
 Sieci Miast i Gmin Przyjaznych Starzeniu tworzonej przez Światową Organizację 
 Zdrowia. 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
 Ochrony na lata 2020-2022 (wprowadza się załącznik nr 9). 
8. Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas 
 nieoznaczony (wniosek nr PMS.7142.5.16.2019). 
9. Wniosek o wskazanie lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 
 oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu 
 (wniosek nr PMS.7143.1.47.2015). 
10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
11. Zakończenie obrad. 

 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu nr 14/19 z dnia 5 grudnia 2019 r. oraz 15/19 z dnia 16 grudnia 2019 r. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekty protokołów zostały 
przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad. Nikt nie zgłaszał 
uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag 
zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół nr 14/19 oraz 15/19 przez głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 14/19 z dnia 5 grudnia 2019 r. oraz 15/19 z dnia 16 grudnia 2019 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska 
 
Komisja bez uwag, jednogłośnie (6 głosów ,,za”)  przyjęła protokoły nr 14/19 oraz 15/19.  
 
Ad 4.  
Informacja Stra ży Miejskiej dotycząca opieki na osobami bezdomnymi w okresie 
zimowym - temat wynika z planu pracy (informacja pisemna stanowi załącznik do nin. 
protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska  otworzyła dyskusję w sprawie. 
 
Radna Grażyna Filipowicz poinformowała, że w piśmie z dnia 11 stycznia nie podano ilości 
osób o statusie bezdomnego,  zapytała o szacunkową ilość osób bezdomnych jaka przebywa 
na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle, czy jest ona rotacyjna? 
 



 
Aleksy Ptaszyński - komendant Straży Miejskiej Kędzierzyn-Koźle poinformował, że komisji 
został przedstawiony materiał pisemny w tym temacie, odnotowano 35 interwencji dot. osób 
bezdomnych. Straż Miejska nie prowadzi  statystyki dot. osób bezdomnych. Taką statystykę 
prowadzi Straż Miejska. Interesują się tą sprawą, on sam jako komendant straży miejskiej jest 
członkiem zespołu interdyscyplinarnego ds. bezdomności, liczba się zmienia ale oscyluje ok. 
100 osób.   
 
Radna Halina Mińczuk poinformowała, że komisji została przedstawiona skromna 
informacja, zapytała również ile razy Straż Miejska interweniowała w obiektach przy  
ul. Karola Miarki, koło PKP. 
 
Aleksy Ptaszyński - komendant Straży Miejskiej Kędzierzyn-Koźle poinformował, że dane są 
w systemie, może przesłać je na pocztę elektroniczną.  
 
Radna Halina Mińczuk poinformowała, że Straż Miejska mogła w informacji wymienić ja 
jakich ulicach były interwencje, skoro było ich tylko 35. Ona wielokrotnie zgłaszała 
interwencje ul. Karola Miarki, koło PKP, pojawiają się tam osoby bezdomne, palą świeczki.... 
Inni mieszkańcy również informują Straż Miejską.  
 
Aleksy Ptaszyński - komendant Straży Miejskiej Kędzierzyn-Koźle poinformował, że 
sprawdzi ilość interwencji przeprowadzonych przez Straż Miejską przy ul. Karola Miarki, 
koło PKP i zobowiązał się, że prześle radnej informację na pocztę elektroniczną.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał czy zainstalowany w mieście monitoring, czy zmniejszył  
zdarzenia i czy pomaga w pracy, czy są efekty.   
 
Aleksy Ptaszyński - komendant Straży Miejskiej Kędzierzyn-Koźle poinformował, że 
monitoring miejski jest narzędziem bardzo pomocnym. Na miejsce zdarzenia, od razu kieruje 
patrol, z dokładnym wskazaniem i opisem. Nie trzeba wzywać świadków. Wiele spraw  
 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła informację Straży Miejskiej dotyczącą 
opieki na osobami bezdomnymi w okresie zimowym. 
 
Ad 5.  
Informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej dotycząca opieki na osobami 
bezdomnymi w okresie zimowym - temat wynika z planu pracy (informacja pisemna 
stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska  otworzyła dyskusję w sprawie. 
 
Radna Grażyna Filipowicz zapytała jak wygląda aktywizacja bezdomnych zmierzająca do 
wychodzenia z bezdomności, ile osób wyszło z bezdomności, ile jest osób długotrwale 
bezdomnych, ile jest osób bezdomnych połączonych jest z niepełnosprawnością, ile osób 



przebywa w domu Monar-Markot, ile osób za pomocą MOPS skierowano do domu samotnej 
matki.    
 
Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Kędzierzynie-Koźlu poinformowała, że w ciągu roku doliczyli 149 osób bezdomnych, 
przebywających na terenie miasta, lecz w czasie liczenia było 100 osób bezdomnych. 
Dominują mężczyźni, których jest 122 osób, kobiet jest 22 . W Markocie przebywają 22 
osoby z naszego miasta, ale skierowania do pobytu w Markocie otrzymały 33 osoby, co 
oznacza, że osoby nie dotarły bądź mają karę za nieprzestrzeganie regulaminu.  Nie ma 
żadnego bezdomnego rodzica lub matki z dzieckiem. Osoby korzystają z paczek 
żywnościowych. Większość osób jest długotrwale bezdomnych. Prawie wszystkie osoby 
bezdomne są wielonarządowo chore, posiadają upośledzenia różnych funkcji organizmu. 
Kilka osób pracuje w grupach wychodzenia z bezdomności. Kilka osób wyszło z 
bezdomności i otrzymały lokal socjalny a jedna osoba otrzymała mieszkanie na czas 
nieoznaczony.  Jest skuteczność pracy na ulicy przez streetworkerów.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał jak radzą sobie osoby które wyszły z bezdomności, otrzymały 
mieszkanie, jak sobie radzą.  
 
Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że jedna osoba która wspaniale radziła sobie w ośrodku, długo oczekiwała na 
mieszkanie, po jego otrzymaniu, zaczęła nadużywać alkoholu, osoba została objęta pracą 
asystentów. Trudno odnajdują się w normalnie społeczeństwie.  
 
Radna Halina Mińczuk dodała, że osoby  które wyszły z bezdomności i otrzymały 
mieszkanie, zakłócają spokój i porządek w nocy i w dzień, nadużywają alkoholu, nie liczą się  
z współmieszkańcami. Nie szanują tych mieszkań. Nie szanują mieszkańców.  
  
Radny Sławomir Wołkowiceki zapytał o wiek osób i wykształcenie osób.  
 
Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że osoby są w wieku od 18 lat do 60+, z różnym wykształceniem.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała dyskusje, że są to bardzo trudne 
tematy, praca z ludźmi bezdomnymi jest trudna a sprawy ludzkie są bardzo trudne i nie ma 
jednoznacznej odpowiedzi, poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i 
przyjęła informację Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej dotyczącą opieki na osobami 
bezdomnymi w okresie zimowym. 

 

 

 



Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia miasta Kędzierzyn-Koźle do 
Sieci Miast i Gmin Przyjaznych Starzeniu tworzonej przez Światową Organizację 
Zdrowia  (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że MOPS zachęcił Miejską Radę Seniorów do podjęcia takiej uchwały, aby 
gmina aplikowała w tym projekcie i została wpisana na światową listę miasta i gmin 
Przyjaznych Starzeniu tworzonej przez Światową Organizację Zdrowia. W Polsce do tej sieci 
należy kilka miast. Miasto uzyskuje logo i korzystania ze szkoleń i konferencji. Akces jest nie 
odpłatny. MOPS zobowiązał się do przygotowania trudnego wniosku oraz dokumentu 
aplikacyjnego.  
 
Radny Marek Pisaecki zapytał czy MOPS miał już kontakt z tą instytucją Światową 
Organizację Zdrowia (WHO).  

Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że jeszcze nie, ponieważ propozycje są kierowane jedynie do gmin które 
przynależą do tej sieci miast i gmin. Miasto Opole należy od niedawna do sieci, nie otrzymuje 
jeszcze benefisów, jedynie korzysta z logo WHO.  

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał czy w MOPS pod względem kadrowym, wystarczy 
pracowników na realizację i opracowanie tych działań. Informuje, że  popiera ww. projekt.   

Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że miasto Kędzierzyn-Koźle modelowe wprowadza wiele innowacyjnych 
rozwiązań względem innych miasta na w Polsce i świecie, gmina wiele programów prowadzi 
modelowo od niedawna realizuje projekt ,,opieki westchnieniowej”, tylko nie potrafi się 
chwalić wyprawowanym potencjałem.  

Radna Grażyna Filipowicz poinformowała, że nasze miasto ma się czym chwalić, lecz od 
innych miast również może coś pozyskać, np. miasto Poznań w 2016 r. otrzymało certyfikat 
Miasto Przyjazne Starzeniu, gdyż wystosowało pakiet ,,Poznań Viva Senior”, czego u nas nie 
ma oferują program ,,złota rączka dla seniora” czyli bezpłatna pomoc przy naprawach 
domowych oferowana seniorom , oferuje taksówkę dla seniorów powyżej 75 roku życia, 
mających trudność w poruszaniu się komunikacją miejską, na koszt miasta mogą dojechać 
taksówką do urzędu lub cmentarza. Proponuje takie rozwiązania wprowadzić w Kędzierzynie-
Koźlu. 

Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że jest wiele ciekawych pomysłów, ale należy pamiętać o możliwościach 
małego miasta względem innych ogromnych miast. Bardziej proponowała by działania oparte 
na wolontariacie.  

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poparła propozycję wzajemnej pomocy pomiędzy 
seniorami, wobec wyczerpania dyskusji, poddała pod głosowanie: Zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia miasta Kędzierzyn-Koźle do Sieci Miast i Gmin 
Przyjaznych Starzeniu tworzonej przez Światową Organizację Zdrowia. 



 Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2Wyniki imienne:ZA (6)Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Halina Mińczuk, 
Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
Ochrony na lata 2020-2022 (wprowadza się załącznik nr 9) (projekt uchwały stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
Socjalnych i Zdrowia poinformowała, że Program Ochrony Zdrowia jest realizowany już od 
wielu lat, do realizacji każdego programu  wymagana jest pozytywna opinia Agencji Oceny 
Technologii Medycznych i Taryfikacji w celu zaopiniowania programów polityki zdrowotnej 
objętych Programem Ochrona Zdrowia na lata 2020-2022 i uzyskania informacji o ich 
pozytywnym zaopiniowaniu, Program dot. rehabilitacji został pozytywnie przez agencje 
zaopiniowane. Lecz Agencja Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji wydała trzy 
opinie negatywne, dot. badania prostaty, tętnic zewnątrz oraz jelita grubego, te programy nie 
będą realizowane. W 2019 r. wprowadzono zmiany do programu gdyż nie znaleziono 
realizatorów dla dwóch programów. Nowością w tym programie przy wykonywaniu badań 
cytologicznych jest wykonanie dodatkowego badania HPV, który pozwala ustrzec kobiety 
przed nowotworem szyjki macicy.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że bardzo szkoda, że agencja nie 
wydała pozytywnej opinii dla trzech programów, które służyły mieszkańcom. W tych 
jednostkach chorobowych najważniejsza jest profilaktyka i badania ponieważ objawy 
ujawniają się późno.  
Przewodnicząca poddała pod głosowanie: Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Ochrony na lata 2020-2022 (wprowadza się załącznik 
nr 9). 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022 dot. załącznika nr 9. 



 
Ad 8 .  
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony 
(wniosek nr PMS.7142.5.16.2019 stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że członkowie komisji mieli 
możliwość zapoznania się z treścią  wniosku, zapytała czy mają pytania, wobec braku osób 
chętnych do dyskusji, podała pod głosowanie: 
 
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony 
(wniosek nr PMS.7142.5.16.2019)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała  
wniosek nr PMS.7142.5.16.2019.  

 
Ad 9.  

Wniosek o wskazanie lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu 
(wniosek nr PMS.7143.1.47.2015 stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że członkowie komisji mieli 
możliwość zapoznania się z treścią  wniosku, otworzyła dyskusję.  

Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
Socjalnych i Zdrowia poinformowała, że zostało opisane we wniosku rodzina zakłóca 
porządek i spokój, ma wyrok o eksmisję.  

Radna Halina Mińczuk dodała, że powierzchnia lokalu to 77 m3, zajmuje go czteroosobowa 
rodzina, która nie reguluje czynszu, jest duże zadłużenie, rodzina zakłóca porządek i spokój.  

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał o stan techniczny lokalu. 

Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
Socjalnych i Zdrowia poinformowała, że zwykle mieszkania są w złym stanie technicznym. 



Radna Halina Mińczuk dodała, że lokal jest zaniedbany, nie malowany od chwili otrzymania.  

Wobec wyczerpania dyskusji przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podała pod głosowanie: 
Wniosek o wskazanie lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących 
na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu (wniosek nr 
PMS.7143.1.47.2015)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska 
 
 
Ad 10.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wpłynęło pismo o wskazanie 
przedstawiciela komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
do składu komisji rozstrzygającej konkursy w ramach Programu Ochrony Zdrowia  
na lata 2020-2022. Nikt z obecnych członków nie wyraził udziału do prac w komijsji, wobec 
powyższego przewodnicząca, ogłosiła przerwę w obradach komisji i ustaliła drugą część 
komisji na 29 stycznia 2020 r. w przerwie obrad Sesji Rady Miasta, w czasie której zostanie 
wybrany przedstawiciel do składu komisji rozstrzygającej konkursy w ramach Programu 
Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska ogłosiła przerwę w obradach pierwszej części 
komisji.  
 
Ad 11.  
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska, ogłosiła przerwę w obradach 
komisji informując, że w dniu 29 stycznia 2020 r. w przerwie obrad Sesji Rady Miasta 
odbędzie się druga część posiedzenia.  

 
 
 
 
 
 
 



 
Protokół nr 16a/20 

podjęte na drugiej części posiedzenia 
Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 29 stycznia 2020 r. 
Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad drugiej części komisji. 
Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:30), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia, dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska.  
Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2020 r. o godz. 16:30, a zakończono o godz. 16:35 tego 
samego dnia. Odbyły się w przerwie obrad Sesji Rady Miasta. Na statutową liczbę 8 radnych 
w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji (obecność członków komisji 
wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). Poinformowała, że obrady 
komisji są prawomocne. Posiedzenie odbyło się w sali obrad Urzędu Miasta pokój 207 B.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
 Socjalnych i Zdrowia;  
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad drugiej części komisji . 
3. Powołanie przedstawiciela Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

do składu komisji rozstrzygającej konkursy w ramach programów zdrowotnych objętych 
Programem Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022.  

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
5. Zakończenie obrad drugiej części komisji . 

 
 

Ad 3.  
Powołanie przedstawiciela Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
do składu komisji rozstrzygającej konkursy w ramach programów zdrowotnych objętych 
Programem Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022 (pismo o wskazanie przedstawiciela stanowi 
załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zgłosiła radną Małgorzatę Lipczyńską, jako 
kandydatkę do składu komisji rozstrzygającej konkursy w ramach programów zdrowotnych 
objętych Programem Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022. 
 
Radna Małgorzata Lipczyńska wyraziła zgodę.  
 
Wobec braku innych kandydatur, przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod 
głosowanie, kandydaturę Małgorzaty Lipczyńskiej, do składu komisji rozstrzygającej konkursy 
w ramach programów zdrowotnych objętych Programem Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022. 
  



Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie (8 głosów ,,za”) udzieliła poparcia  
ww. kandydaturze.  
Przedstawicielem komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle do składu 
komisji rozstrzygającej konkursy w ramach programów zdrowotnych objętych Programem 
Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022 została radna Małgorzata Lipczyńska. 
 
Ad 4. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że termin 
kolejnej komisji zostaje ustalony na 17 lutego 2020 r. o godz. 16:00.  
 
 
Ad 5. 
Zakończenie obrad drugiej części komisji. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 16:35 zamknęła posiedzenie drugiej części Komisji 
Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
 
            
            PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

       Ewa Odulińska (-) 

Protokołowała  
 
A. Dworaczek 
 

 
 

  

 

 
 
 
 
 
 

 
 


